
Geachte commissieleden ROM 
 
Ik wil graag mijn verontrusting uiten ten aanzien van de ontwikkelingen in de polder Rijnenburg-
Reijerscop. De geplande windturbines zullen beslist schadelijke gevolgen hebben voor de 
omwonenden en wel door zichtbare en hoorbare maar ook onhoorbare overlast in de vorm van 
slagschaduw, verlichting, horizonvervuiling, geluidshinder in diverse vormen en hinder door trillingen 
die als zeer laagfrequent geluid, zogenaamd infrageluid door de wieken worden veroorzaakt.  
 
Nergens in NL is ervaring opgedaan met dergelijke hoge turbines (230 mtr) en dan ook nog eens in 
een zo’n dichtbevolkt gebied. De skyline van Nieuwegein (en heel Utrecht) zal straks voornamelijk 
bestaan uit het zicht op windturbines. In het zuiden de drie bij Hagestein (slechts 165,5 mtr 
tiphoogte), vanuit het oosten de turbines op het Klooster en vanuit het (noord)westen dan die 11 
turbines in de polder met een tiphoogte van tenminste 230 meter. Vanaf de allereerste berichten 
ben ik hier mee bezig geweest, ik heb alle bijeenkomsten en presentaties gevolgd, en telkens weer 
bleek een overgrote meerderheid van de deelnemers aan de diverse gespreksronden, tegen 
windturbines te zijn in de polder. Over draagvlak gesproken. En ook nu weer komt mevrouw van 
Hooijdonk op de proppen met een geheel nieuw scenario met daarin maar liefst 11 turbines. En weer 
blijkt de overgrote meerderheid hier tegen te zijn. 
 
De overheid hoort haar burgers te beschermen. De gemeente Nieuwegein hoort haar burgers te 
beschermen tegen dit ondemocratische proces van de gemeente Utrecht. De turbines staan er (nog) 
niet maar ik ben er nu al ziek van. Ik heb last van stress en slapeloosheid en voel mij gefrustreerd en 
ongehoord. 
Ik voel me bedreigd door de overheid. Als Utrecht deze plannen doorzet is het voor mij (en vele 
duizenden bewoners van Nieuwegein, IJsselstein, De Meern-zuid en Montfoort en niet te vergeten 
de huidige bewoners in de polder) gedaan met de rust (relatief met geluid van de snelweg van nu al 
gemiddeld 65 – 70 dB) en zal ik ’s nachts helemaal geen oog meer dicht doen en overdag gehinderd 
worden door de slagschaduw van de molens. Over de lange termijn effecten van het schadelijke 
infrageluid is nu nog niets te zeggen maar vanuit “het voorzorgsbeginsel” zou de overheid daar 
rekening mee moeten houden. Daarnaast is er ook nog eens het effect van waardevermindering van 
vele duizenden woningen, waaronder ook mijn woning, iets waar Nieuwegein ook mee te maken zal 
krijgen door de fors lagere OZB waarden. 
Het hele proces is een schijnvertoning, zogenaamd om participatie te bevorderen en draagvlak te 
creëren maar de financiële belangen zijn blijkbaar groter dan het welzijn van de in het totaal 
130.000 mensen die dagelijks mogen genieten van deze turbines. 
Ik verzoek de raad dan ook met klem om een negatief advies uit te brengen aan de gemeente 
Utrecht, over deze plannen. 
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